
 

 

Verslag vergadering MR De Paradijsvogel d.d. 7 november 2022 

Aanwezig 

MR: Christa, Stefan, Lianne, Manon en Ingrid  

Directie: Joost 

1. Opening 

De vergadering wordt geopend. De voorzitter heet iedereen welkom.  

2. Verslag vorige vergadering 

Het verslag van 26 september wordt goedgekeurd. De notulen zullen op de site geplaatst 

worden.  

3. Mededelingen directie 

De subsidie aanvraag voor Basisvaardigheden daarvoor zijn we uitgeloot helaas. 

Er zijn meerdere vacatures.  

* Eva leerkracht uit groep 8 gaat per 1 december naar een andere school. 

* Lianne leerkracht uit groep 1-2 gaat ons per 1 januari ook verlaten. Ook naar een 

andere school.  

Hopelijk vinden we nieuwe collega's. Ook intern wordt er meegedacht over oplossingen. 

Anders moet er worden overgaan op noodmaatregelen.  

* Nieke komt alweer wat structureler op school. Pakt afgeronde stukken op.  

Joost geeft aan dat er veel hulp voor hem is intern en ook dat er goede contacten zijn bij 

het bestuur en andere scholen. Er moeten uiteraard keuzes gemaakt worden. We 

besluiten dat het de verantwoordelijkheid van Joost is om op tijd aan te geven dat het 

niet gaat of dat er zaken blijven liggen.  

* Begroting wordt getoond ter informatie aan de mr. Nogmaals duidelijk te zien dat de 

energiekosten heel erg hoog zijn. Het collega van Bestuur zet de hoge kosten op de 

begroting en zal hiermee zichtbaar kunnen maken bij het ministerie dat het niet op te 

brengen is. Wel is de scholen gezegd dat ze hiermee in de min mogen staan. Joost had 

ook een aanvraag gedaan voor de hoge energierekening bij de Lucasfoundation. Daar is 

nog geen antwoord op gegeven.  

Ook is in de begroting zichtbaar dat er minder inkomsten zijn doordat er minder 

kinderen komen. Hierdoor dus op termijn ook minder personeel.   

4. Focus MR 

Waar wil de MR zich op richten dit schooljaar. Al vaker gesproken over 

ouderbetrokkenheid. Eigenlijk kunnen we stellen dat het best goed loopt op de 

Paradijsvogel. We wachten nu op de de uitslag van het oudertevredenheidsonderzoek 

dat als het goed is is gehouden aan het eind van 2021. Hierin ging het om het 

schoolklimaat het onderwijsleerproces en communicatie. Wellicht komt hier iets uit dat in 

de MR kan worden besproken.  



Daarnaast zijn er nog zorgen over de verkeersproblematiek rondom de schoollocatie. Dit 

kunnen we als MR niet oplossen. Wordt al veel aangedaan en is ook verantwoordelijkheid 

van de verkeersdeelnemers. (ouders) 

Over KIVA is ook gesproken en daaruit kwam dat de ouders er nog meer bij betrokken 

moeten en kunnen worden. Lianne neemt dit mee naar de KIVA-werkgroep.  

Het was fijn zo met elkaar te spreken over diverse schoolzaken.  

We spreken af dat we alle data in de eerste vergadering van het nieuwe schooljaar gaan 

plannen. De volgende vergadering is: Maandag 23 januari 2023 om 19.30 uur 


